
PROTOKÓŁ  Nr XXVII/10
SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI

z dnia 20 sierpnia  2010 roku

odbytej w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11,
pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego.

Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , a zakończono o godz. 1340

Stan Rady   - 15
Obecnych    - 14

Radni obecni na Sesji:

1. Bazylewski Krzysztof 8. Piotrowska Krystyna
2. Derehajło Teresa             9. Olszewska Urszula                      
3. Jakimiuk Anatol 10. Wietoszko Wiesława Teresa          
4. Kurowicki Ryszard                                    11. Zalewski Jan
5. Korniluk Andrzej               12. Zieńczuk Leszek
6. Kaliszewicz Paweł 13. Żołyński Dariusz Adam
7. Osmólski Wiesław                                     14. Tuszewicki Eugeniusz 

Nieobecny radny:
1. Góralczuk Eugeniusz

Ponadto w obradach uczestniczyli:
1. Derehajło Stanisław, Wójt
2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy
3.   Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy
4.   Dworakowski Sławomir, asystent Posła  Krzysztofa Tołwińskiego
5.   Tadeusz Kłosek, Dyrektor Gospodarstwa Pomocn. Eksploat.Wodociąg. Bałystok
6.   Sołtysi wsi wg listy obecności

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad
Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są
prawomocne. Powitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów i pozostałe osoby przybyłe
na obrady. Poinformował, że porządek dzienny i projekty uchwał radni otrzymali ale od
zwołania Sesji  do dnia dzisiejszego trochę się zmieniło.  Chodzi  o uchwałę w sprawie
zmian  w budżecie  gminy,  głównie  o  inwestycje.  Odbyły  się  już  przetargi,  po  cenach
niższych niż planowano, w związku z tym wprowadza się zmiany w uchwale budżetowej,
a zaoszczędzone środki przekazuje się na inne cele, wprowadza się trzy nowe uchwały,
których  projekty  doręczono  radnym  przed  Sesją.  Szczegóły  omówi  Pan  Wójt.
Przewodniczący  zapytał  czy  są  jakieś  pytania  lub  uwagi  do  porządku.  Uwag  nie
zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  proponowany porządek
obrad z naniesionymi poprawkami, który został przyjęty jednogłośnie:

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu obrad XXVI Sesji Rady Gminy
3. Przystąpienie do spółki prawa handlowego pn. "Wodociągi 

Podlaskie" z o.o.
4. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały o udzieleniu 

pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu dotyczącego 



przebudowy drogi powiatowej Nr 1704B - od granicy powiatu - Sielc do drogi Nr 
1697B i droga nr 1697B Mień - Rudka – Boćki

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego, dotyczy ulicy Polnej i drogi w obrębie wsi Siekluki

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego,  dotyczy przebudowy dróg gminnych w celu konsolidacji z 
drogami powiatowymi i drogą krajową

7. Wprowadzenie zmian w uchwale o określeniu zakresu i 
formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze oraz określenia 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 
kultury

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2010 rok

9. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej gminy

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nieodpłatnie 
nieruchomości gruntowych stanowiących własność gminy dla Starostwa Powiatowego
w Bielsku Podlaskim

11. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki 
organizacyjnej do Obsługi Finansowej Szkół

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty adiacenkciej
13. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 

i z realizacji uchwał Rady
14. Sprawy różne
15. Interpelacje i zapytania radnych
16. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje
17. Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił,  że protokół z poprzedniej Sesji był wyłożony do
wglądu na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji, uwag nie wniesiono, zapytał
czy są  jakieś uwagi lub pytania. Radni pytań nie zgłosili, w związku z czym Przewodniczący
poddał pod głosowanie  przyjęcie protokołu z obrad XXVI Sesji Rady Gminy. „za” – oddano
14 głosów /przyjęto jednogłośnie/
ad pkt 3.
Głos  zabrał  Pan  Tadeusz  Kłosek  Dyrektor  Gospodarstwa  Pomocniczego  przy  WZMiUW
Eksploatacji Wodociągów w Białymstoku , poinformował że z dniem 31 grudnia br  zgodnie z
nowa  ustawą  o  finansach  publicznych  przestaje  funkcjonować,  ulega  likwidacji
Gospodarstwo  Pomocnicze.  Pan  Tadeusz  Kłosek  jest  likwidatorem  tegoż  Gospodarstwa  i
jednocześnie organizatorem tworzenia spółki prawa handlowego pn. "Wodociągi Podlaskie"
Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w Zaściankach.  Spółka  tworzona  jest  na  bazie
majątku  Samorządu Województwa Podlaskiego,  nieruchomości,  sprzętu,  maszyn i  zespołu
pracowniczego  byłego  Gospodarstwa  Pomocniczego  oraz  wniesionego  udziału  przez
samorządy gmin. Gmina wniesie do utworzonej spółki kapitał w kwocie 10 tys zł i obejmie w
niej jeden udział  i  trzy głosy.  Nowy podmiot będzie miał charakter  spółki samorządowej,
świadczącej  niezbędne  usługi  mieszkańcom gminy w zakresie  uregulowanym ustaw  a  o
zbiorowym zaopatrzeniu  w wodę i  zbiorowym odprowadzaniu  ścieków. Ceny wody będą
nadal  ustalane jak dotychczas. Każda gmina będzie księgowana oddzielnie, w gminie Boćki
koszty są wyższe, gdyż większość wody jest zakupywana w innych gminach.



Pani Krystyna Piotrowska zapytała, dlaczego po usuwanych awariach, pozostają miesiącami
rozkopane  drogi  i  chodniki,  Przedsiębiorstwo  je  nie  naprawia,  tylko  naprawy  dokonują
pracownicy gminni zatrudnieni przy robotach publicznych.
Pan Jan Zalewski wypowiadał się, że w  projekcie prowadzenia działalności gospodarczej
przez spółkę jest wyszczególniony cały katalog zadań,  jego zdaniem należy zaznaczyć że,
podstawową  działalnością  jest   rozliczanie  wody  i  ścieków,  a  pozostałe  zadania  są  jako
uzupełniające.
Pan Dyrektor  odpowiedział,  że  Pan Zalewski  ma rację,  jest  to  tylko  projekt  i  go  można
poprawić,  a  nawet  trzeba  poprawić,  natomiast  Panią  Piotrowską  przeprasza,  za
niedociągnięcia występujące po usuwanych awariach, wynika to z małej ilości pracowników
oraz z ich zaniedbań.  
Pan Dariusz Żołyński  wypowiadał  się,  że  jeżeli  jeden udział  równa się  trzem głosom, to
można wnieść kilka udziałów i mieć dużo głosów, istnieje taka możliwość że gmina wpłaci
większą kwotę  zyska większość głosów i zawładnie całą spółką.
Pan Paweł Kaliszewicz  zapytał, co będzie z tymi gminami które nie przystąpią do spółki.
Pan  Dyrektor  odpowiedział,  że  może  zostać  klientem  spółki  ale  będzie  rozliczany  po
wyższych kosztach. 
Pan  Dyrektor  odpowiedział,  że  może  zostać  klientem  spółki  ale  będzie  rozliczany  po
wyższych kosztach. Przystąpienie do spółki i wniesienie udziału 10 tys zł to wcale nie jest
wysoki koszt dla gminy.
Pan Dariusz Żołyński powiedział, że tu  nie chodzi o kwotę 10 tys zł tylko o wodę i jej koszt
oraz ile będą musieli płacić mieszkańcy.  Teraz gmina i radni nie mają wpływu na jej koszty, a
co będzie po utworzeniu spółki.
Pan Dyrektor odpowiedział, że radny ma rację, nie wiemy jaki będzie koszt energii i koszt
wody, ale jeżeli koszty nie wzrosną, nie wzrośnie również cena wody. Wniosek o ustalenie
ceny wody składany jest  do Rady Gminy na 40 dni wcześniej  przed uchwaleniem. Każda
gmina jest księgowana oddzielnie i można sprawdzić czy wystąpiły straty, czy dochody.
Pan Wójt zabierając głos prosił radnych  o przemyślenie tematu i podjęcie słusznej decyzji.
Gmina ma dwa wyjścia, wejść do spółki lub nie wejść. Jeżeli nie wchodzimy to szukamy
innego rozwiązania, innego wykonawcy, firmę zewnętrzną lub eksploatujemy  sami.
Pan Żołyński proponował nie wchodzić do spółki tylko spróbować poprowadzić przez gminę.
Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania. Pytań brak. Przewodniczący odczytał projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała  Nr  XXVII/143/10 Rady Gminy Boćki  z  dnia  20 sierpnia  2010 roku w sprawie
utworzenia wraz z innymi samorządami gminnymi spółki prawa handlowego pn. „Wodociągi
Podlaskie” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Zaściankach.
-podjęta większością głosów, w głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przystąpieniem do
spółki oddano 7 głosów, przeciw – 5 głosów, wstrzymało się 2 radnych.

Ad pkt 4.
Pan  Wójt  zabierając  głos  powiedział,  że  w dniu  23  kwietnia  gmina  podjęła  uchwałę   o
przyznanie dofinansowania dla Powiatu Bielskiego w kwocie 350 tys zł na przebudowę drogi
powiatowej w obrębie wsi Sielc. W wyniku przeprowadzonego przetargu na budowę drogi
zaoszczędziliśmy  50  tys  zł,  w  związku  z  tym wprowadza  się  zmianę  w  tamtej  uchwale
obniżając do 300 tys zł dofinansowanie dla Starostwa na przebudowę w/w drogi.
Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała  Nr  XXVII/144/10 Rady Gminy Boćki  z  dnia  20 sierpnia  2010 roku w sprawie
zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie



projektu dotyczącego  przebudowy drogi powiatowej Nr 1704B – od granicy powiatu – Sielc
do drogi Nr 1697B i droga Nr 1697B Mień – Rudka – Boćki 

- podjęta jednogłośnie, za oddano 14 głosów.
Ad pkt 5 i 6
Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział że przystępujemy do tematów nowych które
zostały wprowadzone do porządku dziennego i poprosił Pana Wójta o zabranie głosu.
Pan Wójt powiedział, że chodzi tu o zmianę 2-ch uchwał podjętych wcześniej, a dotyczących:
jedna:  zaciągnięcia  kredytu  na  remont  ulicy  Polnej  50  tys  zł  i  na  remont  odcinka  drogi
gminnej do wsi Siekluki w kwocie 200 tys zł, a wcześniej było 150 tys zł, po przetargu koszt
przebudowy drogi okazał się wyższy o kwotę 50 tys zł. Druga uchwała dotyczy zaciągnięcia
kredytu w kwocie 450 tys zł z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod
nazwą „Przebudowa dróg gminnych w celu konsolidacji  z  drogami powiatowymi i  drogą
krajową” dotyczy drogi do wsi Pasieka i w obrębie wsi Żołoćki, wcześniej było 660 tys zł. Po
przeprowadzonym przetargu koszt inwestycji uległ obniżeniu i nie ma potrzeby zaciągania
wyższych kredytów.

Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekty
uchwał i poddał pod głosowanie:
Uchwała Nr XXVII/145/10 Rady Gminy Boćki z dnia 20 sierpnia 2010 roku w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego

- podjęta jednogłośnie, „za” oddano 14 głosów

Uchwała Nr XXVII/146/10 Rady Gminy Boćki z dnia 20 sierpnia 2010 roku w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego
- podjęta jednogłośnie, „za” oddano 14 głosów

ad pkt 7
W tym temacie głos zabrała Skarbnik Gminy, powiedziała, że do uchwały Nr 140 podjętej na
ostatniej Sesji Rady wkradł się błąd maszynowy, który należy poprawić, w związku z czym
zmienia się następująco brzmienie punktów:

- „§ 2 pkt 2 zestawienie tabelaryczne planu i  wykonania wydatków budżetu według
szczegółowości uchwały budżetowej wraz z opisem realizacji wydatków”

- „§  2  pkt  4  informację  o  zrealizowanych  wydatkach  na  projekty  i  programy
realizowane  przy  udziale  i  współudziale  środków  pochodzących  z  budżetu  Unii
Europejskiej”

- „§  2  pkt  7  informacje  o  przekazanych  dotacjach  dla  jednostek  sektora  finansów
publicznych i spoza sektora finansów publicznych”

Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała  Nr  XXVII/147/10 Rady Gminy Boćki  z  dnia  20 sierpnia  2010 roku w sprawie
zmiany Uchwały Nr XXVI/140/10 Rady Gminy Boćki z dnia 26 maja 2010 roku w sprawie
określenia  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy  Bocki  za
pierwsze  półrocze  oraz  określenia  informacji  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego
samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze

- podjęta jednogłośnie.

Ad pkt 8.
Zmiany do budżetu gminy omówiła Skarbnik Gminy. Niemal wszystkie zmiany związane są z
inwestycjami,  po  przeprowadzonych  przetargach  na  poszczególne  zadania  inwestycje,
przypisane  im planowane  wydatki  uległy  zmniejszeniu  bądź zwiększeniu,  które  teraz  po



podpisanych umowach na  wykonanie,  odpowiednio  dostosowuje  się  kwoty.  W związku  z
tymi  zmianami  również  odpowiednio  aktualizuje  się  poszczególne  załączniki  uchwały
budżetowej.  Po  dokonanych  zmianach  budżet  będzie  wynosił:  dochody  ogółem  będą
stanowiły kwotę 12 156 802 zł z tego dochody bieżące 9 642 351 zł i dochody majątkowe 2
514 451 zł. Wydatki ogółem będą stanowiły kwotę 17 122 926 zł z tego wydatki bieżące 9
645  918  zł  i  wydatki  majątkowe  7  477  008  zł.  Deficyt  budżetowy  pokryty  będzie
przychodami pochodzącymi z wolnych środków - jako nadwyżki środków pieniężnych na
rachunku  bieżącym  budżetu  gminy,  wynikający  z  rozliczeń  kredytów  i  pożyczek  z  lat
ubiegłych oraz zaciągniętymi kredytami długoterminowymi. 
Głos  zabrała  Pani  Krystyna  Piotrowska,  zapytała  jak  wygląda  sprawa  projektowania
przebudowy budynku GOK.

Pan Wójt odpowiedział, że projektanci dochodzą do wniosku, że powstaną nowe ściany,
nowa sala,  nowe zaplecze,  jednym słowem nowy budynek. Jest możliwość zakupienia
sąsiedniej  niezabudowanej działki o pow. 17 arów za 180 tys zł.

Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:

Uchwała Nr XXVII/148/10 Rady Gminy Boćki z dnia 20 sierpnia 2010 roku w sprawie
zmian w budżecie gminy na 2010 rok
- podjęta jednogłośnie

ad pkt 9
Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały
budżetu gminy na następny rok. 

Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała Nr XXVII/149/10 Rady Gminy Boćki z dnia 20 sierpnia 2010 roku w sprawie trybu
prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Bocki
- podjęta jednogłośnie

ad pkt 10.
Głos zabrał  Wójt,  poinformował że we wsi Starowieś Powiat wybudował ulicę,  w Biurze
Geodezji okazało się że kilka działek po ulicą stanowi własność Gminy, w związku z czym
należy  przekazać je dla Starostwa Powiatowego.
Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała  Nr  XXVII/150/10 Rady Gminy Boćki  z  dnia  20 sierpnia  2010 roku w sprawie
przekazania nieodpłatnie nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Bocki na
rzecz powiatu bielskiego
- podjęta jednogłośnie

ad pkt 11
Głos zabrał Sekretarz Gminy, powiedział że w Szkole była kontrola i zaleciła aby księgowy
obsługujący szkołę był zatrudniony w szkole, a nie w jednostce. W jednostce zatrudnione są
dwie  osoby  i  będą  nadal  pracowały  ale  ich  zakładem  pracy  będzie  szkoła.  Należności  i
zobowiązania jednostki przejmie Zespół Szkół w Boćkach.
Przewodniczący  zapytał  czy  są  pytania.  Pytań  brak.  Przewodniczący  odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:

Uchwała Nr XXVII/151/10 Rady Gminy Boćki z dnia 20 sierpnia 2010 roku w sprawie
likwidacji jednostki organizacyjnej do obsługi finansowej szkół w Boćkach
- podjęta jednogłośnie



ad pkt 12
Pan Wójt powiedział, że kontrola przeprowadzona przez RIO w Urzędzie Gminy stwierdziła 
brak uchwalonej uchwały o opłatach adiacenckich na terenie gminy i zaleciła jej podjęcie. W 
związku z tym Pan Wójt przygotował projekt uchwały i go przedkłada. Opłata adiacencka są 
to procentowe stawki z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału oraz 
wzrostu wartości nieruchomości związanej z budową urządzeń infrastruktury technicznej.
W dyskusji radni wypowiadali się przeciw wprowadzaniu opłaty, mówili że czasami 
wynagrodzenie rzeczoznawcy przekracza opłatę adiacencką.
Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania. Pytań brak. Przewodniczący odczytał projekt
uchwały i poddał pod głosowanie:
Uchwała Nr XXVII/152/10 Rady Gminy Boćki z dnia 20 sierpnia 2010 roku w sprawie 
ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich
Nie została podjęta – W głosowaniu udział wzięło 14 radnych „za” oddano 0 głosów, przeciw 
– 13 głosów, wstrzymał się – 1 głos.
Ad pkt 13
Pan Wójt przedstawił realizację uchwał  podjętych na ostatniej sesji oraz zadania 
wykonywane w okresie międzysesyjnym. Poinformował że w najbliższym czasie będzie 
ogłaszany już po raz trzeci przetarg na przebudowę hydroforni w Boćkach. Pan Wójt 
proponował dla Gminnej Spółki Wodnej w Boćkach żeby się przekształciła i wzięła w zarząd 
obsługę wodociągów. We wsi Dziecinne wykonano już ulicę, w dniu dzisiejszym robia 
nakładkę. Pan Wójt prosił sołtysów i radnych, żeby podczas prowadzonych inwestycji we wsi
mieszkańcy nadzorowali, pilnowali, czy prace są wykonywane prawidłowo. Na ukończeniu 
jest już układanie kostki na placu przy parku w Boćkach. Trwa przebudowa boiska i budynku 
gospodarczego przy Urzędzie Gminy.
Ad pkt 14.
Pan Wójt powiedział, że Gmina Boćki otrzymała przydział udzielenia pomocy powodzianom 
z Gminy Gorzyce powiat tarnobrzeski województwo podkarpackie. Rolnicy potrzebują zboża 
i trawy dla zwierząt, trzeba zorganizować zbiórkę na terenie gminy. W wyniku dyskusji radni 
i sołtysi ustalili, że do końca miesiąca sierpnia  br sołtysi, /rada sołecka/  przejdą się do 
mieszkańców w swoim sołectwie i zbiorą spiszą deklaracje, kto, ile i  w jakiej postaci udzieli 
pomocy powodzianom. Zebrane deklaracje  sołtysi dostarczą do Urzędu Gminy w celu 
sporządzenia zbiorówki, podliczenia i zorganizowania transportu  na przewiezienie paszy do 
Gminy Gorzyce. W dyskusji wypowiadano się, że w przypadku deklaracji pieniężnej, należy 
wyrazić zgodę na tę formę i zebrane środki przeznaczyć na zakup zboża lub opłacić transport.
Pan Sekretarz Gminy poinformował, że od 1 września do 30 października br trwał będzie 
powszechny spis rolny. Zwrócił się z prośbą do obecnych radnych, sołtysów i obecnych 
mieszkańców o życzliwe potraktowanie rachmistrzów spisowych. Dane które będą zbierane 
przez nich są poufne i  rachmistrzowie zobowiązani są  zachować je w tajemnicy.   
Nadmienił, że  obecnie z  terenu naszej gminy  Pan Sławomir Dworakowski sprawuje funkcję
asystenta  Posła  Krzysztofa Tołwińskiego i jest obecny na dzisiejszej Sesji. Sołtysi i radni 
jeżeli mają jakieś sprawy  mogą  je zgłaszać do asystenta, żeby Poseł pomógł w ich 
załatwieniu. Pan Sekretarz przypomniał Radnym o składaniu oświadczeń majątkowych w 
terminie do dnia 12 września 2010 roku tj na 2 miesiące przed upływem kadencji.
Pan Wójt poinformował, że w dniu 11 września sobota  o godz. 10-tej w Boćkach odbędą się 
dożynki diecezjalne. 
Ad pkt 15 i 16.
1. Pani Krystyna Piotrowska wypowiadała się, że samochody ciężarowe TIR wjeżdżają na 
chodniki i je niszczą. A sprawa następna to posprzątanie i zasypanie dołów ze śmieciami obok



cmentarza i wysypiska śmieci. Wysypisko jest zamknięte, pracownik na wysypisku 
zatrudniony, czym on się zajmuje, może zasypać doły. 
2. Pan Krzysztof Bazylewski - po deszczu na drodze do wsi Skalimowo powstała wyrwa
3. Pan Sławomir Dworakowski zabrał głos i powiedział, że on jest asystentem Posła od spraw 
historycznych, a nie gospodarczych. Pan Dworakowski prosił Radnych aby przyznali środki 
pieniężne na funkcjonowanie  klubu piłki nożnej. Młodzież utworzyła i zarejestrowała klub 
piłkarski, na placu obok byłego SKR zrobili boisko i grają w piłkę, ale żeby klub 
funkcjonował potrzebne są środki.
Pan Wójt odpowiedział, że zna sprawę funkcjonowania klubu, potrzebne są środki pieniężne 
ale trwa, ma się ku końcowi rok budżetowy, nie ma skąd wziąć pieniędzy, są 
rozdysponowane. Na następny rok będą, zaplanuje się je w budżecie. W tym roku Pan Wójt 
znalazł dwóch sponsorów, a Przewodniczący Rady Gminy zakupił piłki.
4. Pan Paweł Kaliszewicz zapytał czy nie można przeznaczyć środków z pieniędzy 
alkoholowych.
Pani Skarbnik odpowiedziała że można wziąć, ale muszą być zaplanowane w budżecie w 
rocznym Programie Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii.

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady 
sesji.
Protokółował
Helena Kłosińska

Przewodniczący Rady Gminy
Krzysztof Bazylewski
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